
Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2023. november 30-i ülésére

Sorszám: Tárgy.

Deákné Domonkos

:N4:y/29 . válasz

Döntéshozatal módja:

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
.

Osztály

Tisztelt Képviselő Asszony!

Interpellációs kérdés:

1 . A Cseresznye utca 6. szám alatti ingatlan tulajdonosa kereste meg. Ennek az ügynek
rendezése folyamatban van, polgármester úrhoz is időpontot kért a család és igyekeznek
segíteni. A házfaluk felázik, és óriási forgalom van ebben az utcában és az ingatlanokban károk
keletkeztek az évek során. Ez egy régebb óta elhúzódó probléma, reméli, hogy tudnak majd
segítséget nyújtani.

2. A Dr. Hepp Ferenc Altalános Iskola környéke nagyon forgalmas. A gyerekek jó részét
autóval szállítják az iskolába, korábban a Durkó utcát egyirányosították, emiatt a Szendrei
utcára torlódik a nagy forgalom. Az ott élők úgy látják, hogy már balesetveszélyessé vált a
Szendrei utcán való közlekedés. Itt közlekedik az autóbusz is, ami hozza a gyerekeket. Keskeny
is az útszakasz, valami megoldás jó lenne, ők sebességkorlátozásra gondoltak, de szeretnék, ha
megtekintenék a helyszínt és valamiféle megoldást javasoljanak erre.

Válasz:

1 . Bár az út a Magyar állam tulajdona és az arra kifolyó víz az érintett ingatlan háztetőjéről
van kivezetve, a korlát átalakítására Békés város polgármestere segítséget nyújt a lakosnak.

2. A Szendrey utca megnövekedett forgalma tény, a sebességkorlátozás tábla ezt a
mennyiséget nem csökkentené. A forgalom miatt az utca újraaszfaltozásra került, a rövid
szakaszon nem jellemző a gyorshajtás.

Békés,2023.november24.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2023. november 30-i ülésére

Sorszám. Tárgy.

Földesi Mihály

:N:57/29 .
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Nánási Zsolt osztályvezető, Gazdasági
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

A legutóbbi testületi ülésen vita is volt arról, hogy értékesítésre került a bányagödör. Végül
eladásra került? Megvásárolták az önkormányzattól vagy nem? Azért kérdezi, mert képeket
küldtek neki, hogy nagymennyiségű sittet küldtek ki oda. Ha már megvásárolta, akkor rendben
van, mert az az Ő kára és ő viszi tovább. Ha viszont nem vásárolta meg és az önkormányzat
nyakába szakadt az a nagy mennyiségű sitt ami oda került, akkor az sokba fog kerülni.

Válasz:

Az adásvételi szerződés aláírása megtörtént, majd ezt követően kerül sor a tulajdonjog
bejegyzésre. A vevő felszólítást követően a kihelyezett építési törmeléket a területről
elszállította.

Békés, 2023. november 24.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2023. november 30-i ülésére

Sorszám. Tárgy.

Jenei Sándor

y/29.
interpeh1i válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

Molnár Gábor békési lakos kereste meg azzal kapcsolatban, hogy a Teleky utca és a Vashalom
utca kereszteződésénél a Baptista imaháznál, ha tele van a parkoló, akkor nehezen belátható a
kereszteződés. Nem —e lehetne esetleg egy tükröt fölszerelni? Hasonló a helyzet a zeneiskolánál
is.

Válasz:

A Zeneiskolánál a szűk útkeresztmetszet, a kijelölt gyalogátkelőhely és az iskolai közlekedés
miatt indokolt a közlekedési tükör. Ez a nagy forgalmú Vashalom-Teleky utcai csomópontban
nem indokolt, bár az elindulási rálátási háromszög a Vashalom utcáról a Széchenyi tér felé nem
biztosított és fokozott óvatossággal kell kanyarodni. Az úttesttel 9O0os szöget bezáró parkolók
nem rendelkeznek építési engedéllyel, a Vashalom utca felől több parkolóhelyet meg kellene
szüntetni. Természetesen, mint minden útkereszteződésnél, itt is be kell tartani a KRESZ-t, azaz
„Űtkereszteződéstjárművel csak olyan sebességgel szabad megközelíteni, hogy a vezető eleget
tehessen elsőbbségadási kötelezettségének és e tekintetben másokat a jármű sebességével ne
tévesszen meg.”

Békés, 2023. november24.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2023. november 30-i ülésére

Sorszám. Tárgy.

Mucsi András

N3/29.
interpellációs válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette.

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

Azonnali megoldást kér, hiszen egy éve mondja és most már nagyon esedékes lenne orvosolni,
a Jantyik utca sarkán lévő közvilágítást meg kellene javítani, hiszen bejött az őszi időszak és
hamarabb sötétedik.

Válasz:

Az interpellációban jelzett közvilágítási hiba javításának kérését megküldtük az MVM
önkormányzati kapcsolattartójának és az MVM Lumen Kft-nek is. Reméljük a hiba minél előbb
elhárításra kerül.

Békés, 2023. november 24.

Kálmán Tibor
polgármester



Interpellációs válasz Békés Város Önkormányzata Képviselő-testületének
2023. november 30-i ülésére

Sorszám. Tárgy.

Rácz Attila

Ny/29.
terpec válasz

Döntéshozatal módja.

Egyszerű többség

Tárgyalás módja. Előkészítette:

Nyílt ülés Gál András osztályvezető, Műszaki
Osztály

Tisztelt Képviselő Úr!

Interpellációs kérdés:

A Pusztaszeri utca 19. szám alatt azonnali intézkedést kért, mert az egy lakatlan porta és az Út
közepéig tele van akáchajtással, tehát a járdán már nem lehet közlekedni, kérte, hogy a BKSZ
tegyen lépéseket.

Válasz:

Az interpellációban jelzett munkát a Békési Városfejlesztési és Szolgáltató NKft-nek kiírtuk.

Békés, 2023. november24.

Kálmán Tibor
polgármester


